
Zápis ze zasedání Kolejní Rady koleje 17 listopadu ze dne 9.1.2007 
 

Přítomni: 
 
Kolejní rada: Jan Šimek, Alexander Kutka, Michal Švagerka, Ľuboš Píš, Kateřina Helisová 
Hosté:  Lýdia Godušová 
 
 
Program: 
 
1. Přivítání studentů v novém roce 
2. Informace z GPKR 
3. Informace z transformační komise 
4. Ostatní 
 
 
Jednání: 
 

1) KR přeje všem studentům ubytovaným na koleji 17.listopadu.hodně štěstí, zdraví a 
úspěchů v novém roce 2007. 

 
2) KR obdržela z řad studentů návrh o nahrazení stávajících zářivek zářivkami 

úspornými jako reakci na zvýšenou spotřebu elektrické energie na koleji. KR 
projedná možnost nákupu těchto zářivek s vedoucí koleje. 

 
3) KR obdržela z řad studentů stížnost na špatné doručování pošty (opakovaně dochází 

na vrátnici B k zařazování pošty do nesprávných přihrádek). Problém bude řešen 
s vedoucí koleje. 

 
4) KR se zabývala možností zřídit tzv. dvoj-pračky, tj. místnosti, v níž by byly 

umístěny dvě pračky najednou. Cena za hodinu praní v této místnosti by byla 
20Kč/hod. Cílem je úspora času pro studenty. Tento návrh včetně návrhu nákupu 
nových praček bude projednán s vedoucí koleje. 

 


